
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 14. januar 2025 kl. 18.30 Afbud: 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Juniorudvalg: Asta 
 Asta foreslår at lave en pizzaaften i forbindelse med stævnet. 
 
Drift, personale m.m.: Info fra Jan Michael 

Der skal være fokus på mængden af fodring er korrekt, og at vi får de rigtige 
mængder fra leverandør. Der kommer foderkonsulent torsdag. 

 
Nyt fra formanden 
 
Forberedelse af GF/Dorte 
Der skal forberedes rettidig indkaldelse og laves regnskab til GF (Maria). 
Championater forberedes (Maria Ramsdal & Camilla Petersen) 
 
 
Beretning fra øvrige udvalg 

- Stævneudvalg/Ida  
Klubmesterskabet afholdt og en hyggelig julefrokost om aftenen. 
Næste stævne er spring 24.-26. januar og dressur 1.2. marts.  
 

- Sponsorudvalg/Dorte:  
 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
 

- Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 
 

- Kommunen søges om støtte til nødvendig ændring af mødding 
 

- Der søges fondsmidler til nye lydanlæg 
 

Rideskolen 
 

- Alle hold på nær enkelte rotundehold er fyldt op, og der kunne godt komme flere 
elever ind. Dette kan gøres ved enten at åbne for et hold mere tirsdag eller onsdag eller 
at have syv ryttere i stedet for seks på hvert hold. Det sidste er i første omgang det 
ønskede, og Maria vil kigge efter en ny pony. 

 



Side 2 
 

              Punkter til drøftelse 

-  Gratis foredrag i cafeen for springryttere den mandag den 17. og 24. februar februar 25 kl. 
18.30-21.30 v. Hørsholm hestepraksis. Dette følges op af et tilsvarende for dressurryttere 
som afholdes den 17. marts og den 24. marts. Desuden afholdes der et foredrag 
vedrørende islændere den 7. april 2025. 
 

- Opfølgning på APV/Ulla: 
 

o Elevernes undervisning sættes i system, så vi kan sikre og dokumentere, at de får 
den undervisning, som de har krav på.  

o Konflikthåndteringskursus til de ansatte – Ulla/Jan Michael prøver om vi har en 
relevant person i vores netværk. 

o Førstehjælpskursus - skal vi afholde det og kræve de ansatte har det? Ulla 
undersøger om Tryg kan afholde det da vi er forsikringstagere hos dem. 

o Louise Adelskov nyt AMO medlem. 
o Arbejdstilsynet kommer uge 7. 

 

- Foldregler: booking af fold på helligdage – vi prøver at finde en løsning, så der ikke skal 
bookes på dagen. 

- Bemærk: at fold 15 nu indgår som langfold i weekenden da der er blevet oprettet 
yderligere et hold langfold. 

 

- Foder kan medtages, når man flytter sin hest i under en måned, men det skal pakkes af 
personalet, som skal have information herom senest en uge før. 
 

                  Diverse  

- Rideskolen skal have telefontid med egen telefon, da det ikke fungerer for øvrigt personale 
kun med mailen.  

- Nyt køkken cafe – Gjørup – afventer stadig at få det i gang. 

- Bede pensionærer ikke overfylde en spand i ridehusene da de bliver meget tunge  

- Umiddelbart efter GF afholdes et strategimøde for den nye bestyrelse. 

- Bokse overfor sadelrum anvendes til dækkener, evt. to i gul stald så udestalden også har 
ekstra plads. 

- Det undersøges hvad prisen for et ekstra indendørs vandspiltorv vil koste. 


